
Protokoll -sektionens styrelse
27 november 2023

Protokoll från styrelsemöte F06–HT23
I ledningscentralen kl. 17.15 tisdagen den 21:e november 2023

§ 1 P.F.M.Ö.

Styrelsepreses Axel Orrhede förklarade mötet öppnat 17.15.

§ 2 Närvaro

Axel Orrhede
Hanna Areskoug
Hjalmar Mårtensson
Aron Allen
Tyra Cortinez Samenius
Magdalena Ohlsson

Edvin Ahlström
Mikael Persson Sundqvist
Rebecka Eldh fr.o.m § 11
t.o.m § 13
Niamh McMullin fr.o.m § 11
t.o.m § 13

Pontus Thuresson
Cajsa Thulin t.o.m § 9
Ludvig Essunger
Victor Rasmussen fr.o.m § 3

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivits upp på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelsele-
damöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Styrelseledamot Magdalena Ohlsson utsågs att, jämte styrelsepreses Axel Orrhede, justera pro-
tokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsepreses Axel Orrhede föredrog dagordningen och meddelade att handlingarna mejlats ut
i söndags.

Styrelsen beslutade

att godkänna dagordningen som den låg.

§ 6 Meddelanden

Ludvig Essunger, kårstyrelseledamot, meddelade att nästsista fullmäktigemötet för denna termin
är den 29/11, där en del kårposter ska väljas. Fullmäktigevalet för år 2024 har öppnat där -
sektionen ligger på tredjeplats gällande antal medlemmar som röstat. Essunger informerade om
att det är pubenpuben på torsdag, där det är ”gött after-school” häng.

Mikael Persson Sundqvist meddelade att Lunds matematiska sällskap firar sitt 100-årsjubileum
ikväll och att man kan komma förbi på bubbel efter mötet om man vill.
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§ 7 Rapporter

Hjalmar Mårtensson rapporterade att Joar Gelin har avgått som valberedningsledamot samt att
valberedningssuppleant Samuel Eklund gått in som valberedningsledamot.

§ 8 Arbetsgruppsrapporter och redovisning

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F05–VT22 Arbetsgrupp för web2.0 Cajsa Thulin F07–HT23

Arbetsgrupp för web2.0

Cajsa Thulin meddelar att de börjat komma igång med arbetet på riktigt. Oskar Watsfeldt
håller utbildning i backend samt dokumenterar mycket för att underlätta för framtida arbetet.
Tanken är att sittande spindelmän gör backend och att de nya kommer få göra frontend. Thulin
berättade även att de fått in många svar på formuläret de skickat ut, vilket är bra då de kan
bygga rätt från början.

Det har också skett ett officiellt namnbyte till webwebweb, web3.0, vilket är kul då det blir www.
Samt diskuteras det hur flytten till den nya webben ska gå till, dock lär det dröja 1-2 år innan
det är aktuellt.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisning.

att nästa redovisningsdatum till F02-VT24

§ 9 Motion angående ersättning av trasiga stativ och sladdar till sektionens ljudanläggning

Victor Rasmussen presenterade motionen enligt handlingarna.

Mötet diskuterade att de kanske var möjligt att köpa begagnade stativ och att det bör kolla på
det.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Magdalena Ohlsson till beslutsuppföljningsansvarig med redovis-
ning F07-HT23.

§ 10 Motion angående inköp av nya batterier till sektionens kameror

Pontus Thuresson presenterade motionen enligt handlingarna med förtydligandet att det inte är
batterierna som är fel utan att det är kameran som är trasig och behöver repareras.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

Styrelsen beslutade
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att sätta styrelseledamot Edvin Ahlström till beslutsuppföljningsansvarig med redovisning
F01-VT24.

§ 11 Motion angående gratis inträde till jobbande nollningsvolontärer

Niamh McMullin och Rebecka Eldh presenterade motionen enligt handlingarna.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Tyra Cortinez Samenius till beslutsuppföljningsansvarig med re-
dovisning F07-HT23.

§ 12 Motion angående access inträde till föset och dess volontärer

Niamh McMullin och Rebecka Eldh presenterade motionen enligt handlingarna.

Ordförande Hjalmar Mårtensson gjorde ett ändringsyrkade på

att även ge cofös med bokföringsansvar access till ambassaden under hela året.

Styrelsen beslutade

att bifalla motionen i sin helhet.

Styrelsen beslutade

att sätta styrelseledamot Tyra Cortinez Samenius till beslutsuppföljningsansvarig med re-
dovisning F07-HT23.

§ 13 Beslutsuppföljning

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F02–VT23 Motion angående redaktionella
ändringar Aron Allen F06–HT23

F05–VT23 Motion angående inköp av ny
ordförandemantel Hjalmar Mårtensson F07–HT23

F04–HT23 Motion angående äskande för
inköp av cafékyl Magdalena Ohlsson F06–HT23

F05–HT23
Motion angående access för
samvetsmästare och ändring i
likabehandlingspolicy

Tyra Cortinez
Samenius F06–HT23

Motion angående redaktionella ändringar

Vice ordförande Aron Allen meddelade att det inte är gjort.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att sätta nästa redovisningsdatum till F07-HT23.
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Motion angående äskande för inköp av cafékyl

Styrelseledamot Magdalena Ohlsson meddelade att det inte är gjort och inte kommer göras
eftersom cafémästarna insett att det inte kunde göras som först var tänkt.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

Motion angående access för samvetsmästare och ändring i likabehandlingspolicy

Styrelseledamot Tyra Cortinez Samenius meddelade att det är gjort.

Mikael Persson Sundqvist frågade vad vi kallade access på engelska. Ordförande Hjalmar Mår-
tensson svarade att det kallas tillgång.

Styrelsen beslutade

att godkänna redovisningen

att lägga densamma till handlingarna.

§ 14 Övrigt

Ingen hade något övrigt att meddela.

§ 15 Nästa möte

Styrelsen beslutade att sätta nästa styrelsemöte den 5 december 2023 klockan 17.15 i lednings-
centralen med klädkod högtidsdräkt med undantag för Tyra Cortinez Samenius som ska bära
shorts.

§ 16 P.F.M.A.

Styrelsepreses Axel Orrhede förklarade mötet avslutat 17.52.
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I sektionsstyrelsens tjänst,

Axel Orrhede
Styrelsepreses

Hanna Areskoug
Sekreterare

Magdalena Ohlsson
Justerare
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Handlingar -sektionen inom TLTH
19 november 2023

Styrelsemöte F06–HT23
I Ledningscentralen,

tisdagen den 21 november kl 17.15

§ 1 P.F.M.Ö. (Beslut)

§ 2 Närvaro (Beslut)

§ 3 Adjungeringar (Beslut)

§ 4 Val av justerare (Beslut)

§ 5 Godkännande av dagordning (Beslut)

§ 6 Meddelanden (Information)

§ 7 Rapporter (Information)

§ 8 Arbetsgruppsrapporter & redovisning (Beslut)

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F05–VT22 Arbetsgrupp för web2.0 Cajsa Thulin F07–HT23

§ 9 Motion angående ersättning av trasiga stativ och sladdar till sektionens ljudanläggning (Beslut)

§ 10 Motion angående inköp av nya batterier till sektionens kameror (Beslut)

§ 11 Motion angående gratis inträde till jobbande nollningsvolontärer (Beslut)

§ 12 Motion angående access inträde till föset och dess volontärer (Beslut)

§ 13 Beslutsuppföljning (Beslut)

Taget Beslut Ansvarig Redovisning

F02–VT23 Motion angående redaktionella
ändringar Aron Allen F06–HT23

F05–VT23 Motion angående inköp av ny
ordförandemantel Hjalmar Mårtensson F07–HT23

F04–HT23 Motion angående äskande för
inköp av cafékyl Magdalena Ohlsson F06–HT23

F05–HT23
Motion angående access för
samvetsmästare och ändring i
likabehandlingspolicy

Tyra Cortinez
Samenius F06–HT23

§ 14 Övrigt (Beslut)

§ 15 Nästa möte (Beslut)

§ 16 P.F.M.A. (Beslut)
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Handlingar: F06–HT23 Sida 2 av 6

Motioner

§ 9 Motion angående ersättning av trasiga stativ och sladdar till sektionens ljudanläggning

Sångförmännen skickade in bilaga 1.

§ 10 Motion angående inköp av nya batterier till sektionens kameror

Sektionsfotograf Pontus Thuresson skickade in bilaga 2.

§ 11 Motion angående gratis inträde till jobbande nollningsvolontärer

Cofös Rebecka Eldh skickade in bilaga 3.

§ 12 Motion angående access inträde till föset och dess volontärer

Cofös Rebecka Eldh skickade in bilaga 4.

I sektionens tjänst,

Axel Orrhede
Styrelsepreses
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Lund, den  8 november 2023

Motion
Ersättning av trasiga stativ och sladdar till
sektionens ljudanläggning

Stativen till högtalarna är sönder och går inte att montera på ett stabilt sätt och
sladdarna till högtalarna glappar.

Vi vill därför köpa in nya stativ och sladdar till högtalarna med hjälp av
reparationsfonden.

Jag yrkar därför

1. att Äska upp till 2500kr från reparationsfonden.

Vänligen,

Vilma Blidner, Lisa Fredriksson, Victor Rasmussen

1



F-sektionen inom TLTH
Box 118

221 00 Lund
ordf@fsektionen.se
fsektionen.se

Motion Pontus Thuresson
16 november 2023

Motion
angående inköp av nya batterier till sektionens kameror

Bakgrund

Skärmen till den ena kameran har slutat fungera. Vår gissning är att detta har orsakats av en vatten-
skada då kameran har använts under relativt kraftigt regnväder. Detta orsakar problem vid tillfällen då
flera kameror behövs inom ett kort tidsintervall, eftersom det är svårt att fotografera eller filma utan
en fungerande skärm. Vi föreslår därför att skicka in den trasiga kameran på reparation för att den ska
kunna användas av sektionen framöver.

Priset för reparationen har vi fått meddelat genom mailkontakt med den tänkta kamerareparatören,
kamerateknik i malmö. Priset de meddelade är 2500 kr men för att kunna få lite marginal så föreslår vi
att äska upp till 2800 kr ur reparationsfonden istället.
Länk till kameratekniks hemsida: https://www.kamerateknik.se/

Yrkande

Vi yrkar därför

att äska upp till 2800 kr från reparationsfonden för reparation av kameraskärmen.

I -otograferandets tjänst,

Pontus Thuresson
Sammankallande Sektionsfotograf 2023

Anna Andersson
Sanningsminister 2023
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Motion Rebecka Eldh
18 november 2023

Motion
angående gratis inträde till jobbande nollningsvolontärer

Bakgrund

Det är många fler än föset som skapar nollningen och mycket bygger framförallt på de extrafös som
hjälper till. I nuläget finns det inget i styrdokumenten som gör att de får gå gratis på eventen när de är
med och jobbar på dem. Exempelvis hade vi 2023 filmfös som filmade event likt att en fotograf är med på
event och fotar som enligt styrdokumenten får gå gratis då de jobbar. Samtidigt är det varje års fös som
bestämmer vilka extrafös som finns varje år, vilket är varför inte specifika extrafösposter är nämnda. Vi
tycker det är rimligt att de som aktivt jobbar på event, såsom filmfös men inte faddrar, får mat och slipper
betala för att vara där. Eftersom det är styrelsen som har tolkningsrätt av styrdokumenten säkerställer
vi att det inte överanvänds.

Yrkande

Vi yrkar därför

att I ’Riktlinjer för volontärer’ under rubriken ’Nollning’ lägga till "Volontärer som aktivt arbetar
under ett event har rätt att gå gratis på eventet och få mat om eventet erbjuder det."

I -sektionens tjänst,

Rebecka Eldh
Cofös 2023

Niamh McMullin
Överfös 2023
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Motion Rebecka Eldh
18 november 2023

Motion
angående access inträde till föset och dess volontärer

Bakgrund

2023 var 2 cofös fixare vilket gjorde att vi hade bunkeraccess under våren trots att vi inte skulle haft
det som cofös. Utöver detta motionerade vi om att ytterligare ett cofös skulle få access vilket gjorde att
tillslut hade 4 av 6 fös access vilket var nödvändigt för att genomföra posten. Därför anser vi att posten
cofös behöver access till ambassaden under hela året för att kunna genomföra sina åligganden så enkelt
som möjligt, som fös har man inte tid att oroa sig för eller krångla med access.

Dessutom är det många fler än föset som skapar nollningen och mycket bygger framförallt på de extrafös
som hjälper till. I år fick vi be styrelsen om access till x antal extra personer/ låna ut lu-kort till de
extrafös som behövde komma in i bunkern, caféet, arkivet och sk mm. Detta gäller framförallt campfös,
filmfös, stortorgsfös och sittningsfös som anordnar i hela event alternativt jobbar mycket på egenhand.
Återigen varierar dessa poster mycket från år till år vilket är varför det inte går att specifiera mer exakt
vilka personer det berör. För att föset ska slippa oroa sig för att sina volontärer inte kommer få access
samt att förtydliga att ytterligare nollningsvolontärer kan få access så att styrdokumentet stämmer mer
överens med verkligheten motionerar vi om detta tillägget.

Yrkande

Vi yrkar därför

att I ’Riktlinjer för funktionärers access till sektionens lokaler’ ge access till ambassaden till Cofös
under hela året.

att I ’Riktlinjer för funktionärers access till sektionens lokaler’ lägga till "I samråd med styrelsen,
tilldela access till fösets valda volontärer till de lokaler som volontärpostens uppdrag kräver.

I -sektionens tjänst,

Rebecka Eldh
Cofös 2023

Niamh McMullin
Överfös 2023


